
За 4 години във ФМИ се сблъсках с почти всичко възможно. Винаги съм 

се интересувала от по-малките детайли и от всичко свързано с образованието 

ми, срокове, документи и всичко друго нужно. Аз съм от тези хора, към които 

колегите се обръщат с 1000 въпроса относно кое как се случва във ФМИ (и като 

цяло в СУ) и бих искала да им бъда полезна в малко по-далечна светлина от 

тази. 


